
Geachte leden en plaatsvervangend leden van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu,

Ter bespreking tijdens uw procedurevergadering van aanstaande woensdag stuur ik bij deze een 
extra rondvraagpunt. 

Het lid Madlener (PVV) stelt voor de staatssecretaris te vragen om een brief over de mogelijke 
omkoping bij de aanbesteding van de nieuwe Sprinters door NS (zie 
http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/mogelijk-omkoping-bij-aanschaf-sprinters-ns).

U hoeft niet op deze e-mail te reageren; het voorstel zal worden besproken tijdens de 
procedurevergadering van aanstaande woensdag. 

Met vriendelijke groet,

Leonie Tijdink
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